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Referat fra FAU-møte 18.03.2025 
28 FAU-representanter til stede. Møtet ble holdt i Formidlingsrommet (rom S231). 

Referatet sendes til alle i klassen til hver enkelt – bruk gjerne kontaktlærer, de kan sende ut sammen med 
ukeplan.  

 

1. Rektor Knut Erik Brændvang informerer 
• Nytt samarbeid med Dembra – Demokrati mot fordommer og utenforskap. Sammen med 

Ullevål skole (http://www.dembra.no) 
• Nytt samarbeid med Talentsenter i Realfag ved Oslo Vitensenter om evnerike elever. 
• Nytt kompetanseutviklingssytem hvor kollegaer sitter med i klasserommet og gir 

tilbakemelding på undervisningsopplegget. Veldig godt mottatt. 
• Skolebidragsindikatorer ble publisert 18.3.25 (SSB beregner hva som er forventet resultat 

ved nasjonale prøver gitt hvilke elever skolen har (f.eks sosioøkonomisk bakgrunn), og hva 
som er skolens «bidrag». Marienlyst med et «signifikant positivt avvik», dvs. presterer 
bedre enn forventet ut ifra sosioøkonomisk bakgrunn for elevene. 

• Skrevet «Skoleskyting 18. mars 2025» på toalett hos 9. klasse. Dette ble håndtert av 
politiet og vurdert som en del av «TikTok-trenden» som også er observert hos andre skoler. 
Kommunikasjonen om dette gikk kun ut til foreldre i 9. klasse etter anbefaling fra Politiet. 

• A, B og C-gjeng kultur ved videregående skoler. Observert tendens av det på 10. klasse ved 
Marienlyst. Skolen jobber generelt forebyggende mot denne typen kultur fra førsteklasse. 

 

2. Astrid fra MAKS informerer 
• Spørsmål om «utkryssing ute/ i skolegård». Det er flere hensyn som gjør at «utkryssing» fra 

MAKS gjøres inne. 
• Kursporteføljen og hvilke tilbud som tilbys de ulike klassetrinnene bestemmes utifra 

hvilken kompetanse de ansatte (på klassetrinnene) har. 
• Torsdag morgen på MAKS tilbringes ute. Barna er veldig fornøyd med dette og ønsker å 

være ute. Trekker inn om det er meldt veldig dårlig vær. 
• Bassengtid – lek i vann. Det er ikke noe svømmekurs. Mange MAKS-ansatte har 

livredderkurs. 
• Bemanningsnorm ved Aktivitetsskolen er én ansatt pr. 12 barn. 

 
 
 

3. Elevrådet v/ Henrik 
• Skoleball gjennomført. Meget vellykket arrangement! 

 

4. Presentasjon fra pedagogikkgruppen i Marienlyst FAU: Bruk av digitale enheter 
ved Marienlyst skole 
• «Bruk av digitale enheter gir dårligere innlæring enn penn og papir» 
• Skolene i Oslo kommune skal ha en 1:1 dekning av digitale enheter. På Marienlyst er 1:1 

dekning fra 5. trinn og oppover. Lite eller ingen dekning fra 1. – 4. klasse. 
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• Lærerplanen sier at det skal være balansert bruk mellom trykte og digitale 
læringsressurser. 

• Lærerne har stor metodisk frihet i sin undervisning. 
• Det finnes ingen oversikt over den totale bruken av digitale enheter gjennom et skoleår. 
• Det ble gjennomført en spørreundersøkelse blant skolens FAU-representanter (35 

respondenter) og resultatene sier bl.a at: 
o 89% ønsker ikke «mer undervisning på digitale enheter». 
o 65% ønsker «mer undervisning i trykte bøker». 
o 49% synes fordelingen mellom trykte bøker og digitale enheter er bra 

 
• Veien videre: 

o Møte med skoleledelsen 
o Fagkveld for foreldre om barn og bruk av digitale ressurser med lærerne. 

 
• Oppfordring til foreldre: 

o Få oversikt over hvilke og hvor mange apper ditt barn må bruke på skolen. 
o Leses det bøker i skoletiden? 
o Balanse mellom bøker og digitale ressurser for innlæring 
o Si ifra til lærerne dersom balansen (mellom bøker og digitale ressurser) er skjev. 
o Både FAU og rektor ønsker konkrete eksempler. 

 
Fra diskusjonen: 

• Digitale enheter vil ofte fortrenge bruken av bøker, og gjør det vanskeligere for foreldre å 
følge opp hva elevene gjør, følge opp lekser etc.  

• Det er til hinder for skole-hjem samarbeidet. 
• Det er ofte også dårligere kvalitet på undervisningsmateriale på de digitale enhetene. 
• Fordelingen mellom bruk av digitale enheter/ressurser og bøker ser ut til å variere en del 

mellom klassetrinnene og også mellom ulike klasser. 

 

5. Informasjon fra arbeidsgruppene 

 

Trafikk og byggesaker 

• Trafikk 

o Området bak skolen er et problemområdet mtp. trafikk. NRK-parkeirng, SiO-barnehage og 
skolen. Det planlegges et møte mellom interessentene - Marienlyst Skole, FAU, SiO og NRK. 

o Utbygging av Majorstuen T-banestasjon. Slemdalsveien stenger for privatbiler en gang 
etter påske, og Suhms gate – Apalveien blir omkjøringsvei for privatbiler. Busser vil fortsatt 
kunne kjøre Slemdalsveien. Gateparkeringer fjernes i Suhms gate og Apalveien for å sørge 
for to-feltsvei helt igjennom. Krysset Shums gate/Apalveien blir gjort om for å fasilitere 
bedre trafikkflyt rundt hjørnet.  
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• Morgenfugl 

o Én klasse og dermed kun én vakt pr. vaktposisjon. 

Bibliotek 

• Meråpent bibliotek. Neste gang blir tirsdag 25.mars kl 16- 17:30. Spre ordet! 
 

Pedagogikk og skolemiljø 

• Appen «Signal» anbefales og kan brukes som et alternativ til META-eide Messenger og 
WhatsApp til kommunikasjon innad i foreldregrupper. 

 
17. mai komiteen 

• FAU-representanene i 2. og 3. klasse sitter i komiteen, og ansvarsområder for de respektive 
klassene er fordelt. 

• Det trengs alltid gode premier til lotterier. Alle foreldre oppfordres til å bruke sitt nettverk 
for å få tak i gode premier. Kontakt leder av 17. mai-komiteen om du har premier: 
Reza.Sharkanloo@banenor.no 

Skolehagen 

• Dugnad onsdag 9. april. Invitasjon til dugnad sendes ut via skolemelding. 

NRK-utbyggingen 

• Siden sist har Bymiljøetaten pekt ut Marienlyst-tomten som et anbefalt område for 
flerbrukshall. 
 

Natteravn  

• Bra oppmøte fra Marienlyst. Oppmøte fredag kl. 20. Ferdig kl. 24.  

 

Kontaktinfo FAU 
 

• E-post: marienlystskole.fau@gmail.com  
• Telefon: 926 726 33 
• Nettside: https://marienlyst.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/ 
• Leder: Lars Schrøder (Vara 10A) 
• Nestleder: Hege Wold (7A) 
 

Møteplan 2025 

Gjenstående møter for inneværende skoleår: 29. april og 3. juni. 
 


